
Zápis z jednání Školské rady 

Základní školy Květnového vítězství 1554, Praha 11 

ze dne 17.03.2025 

 

Přítomni:  za rodiče žáků:    Mgr. Miroslava Vojáčková  

za pedagogické pracovníky:  Ing. Martina Pletichová  
Mgr. Jana Večeřová, MBA 

 
za zřizovatele:    Jiří Dohnal  
      

host:     Mgr. Pavel Kopečný 

Nepřítomni:  za rodiče žáků:    Martin Tiller (omluven) 

  za zřizovatele:   Martin Holeček (omluven) 

 

 

Projednáno:  

• Předsedkyně Školské rady přivítala přítomné. Školská rada se sešla v počtu čtyř členů, byla tedy 

usnášeníschopná a předsedkyně zahájila jednání. 

 

• Všichni členové Školské rady obdrželi v předstihu e-mailem dokument „Rozbor hospodaření za rok 2024“. 
Hospodaření školy za rok 2024 bylo prodiskutováno, pan ředitel Kopečný zodpověděl dotazy členů Školské 
rady.  
Zároveň pan ředitel vysvětlil členům Školské rady výhody vytváření rezervního fondu ze zisku ve vedlejší 
hospodářské činnosti. Pro školu to znamená možnost financování oprav i zlepšování podmínek pro 
vzdělávání. 
 

  

 

Příští setkání Školské rady je naplánováno na 11.6. 2025 od 18.00 hodin.  

 

 

 

Dne 17.03.2025        

Zapsala: Mgr. Miroslava Vojáčková 


